

## Press Release / Pressemitteilung

### **MLAWGROUP ADVISES SCORELOOP AG IN SERIES B FINANCING ROUND BY EARLYBIRD AND TARGET PARTNERS**

Munich, August 26, 2009

MLawGroup advises Scoreloop AG in series B financing by the Munich-based venture capital firms Earlybird and Target Partners.

Scoreloop is an infrastructure technology provider that pioneers mobile social gaming by enabling advanced features like online high scores and player challenges. Scoreloop helps indie and large game developers and publishers build community and drive game discovery. The Scoreloop technology is currently available on the Apple iPhone and iPod Touch. With the use of funds from its second round financing, Scoreloop will expand its infrastructure technologies to other gaming platforms. Scoreloop is headquartered in Munich, Germany, and has business development teams in North America and Asia.

#### **Counsel to Scoreloop AG:**

**MLawGroup, Munich:** Rainer Kreifels (Lead, Corporate), Dr. Florian Anselm (Corporate).

### **MLAWGROUP BERÄT SCORELOOP AG BEI SERIE B-FINANZIERUNG DURCH EARLYBIRD UND TARGET PARTNERS**

München, 26. August 2009

MLawGroup berät Scoreloop AG beim Abschluss einer Serie B-Finanzierungsrunde durch die Münchner Venture Capital-Gesellschaften Earlybird und Target Partners.

Scoreloop bietet eine Infrastruktur Technologie an und ist damit Wegbereiter im Bereich Mobile Social Gaming: Die Technologie ermöglicht online High Scores und Spiele gegen echte Gegner. Scoreloop hilft unabhängigen und großen Spielentwicklern und -publishern, eine Spieler Community aufzubauen und die Entdeckung neuer Spiele voranzutreiben. Die Scoreloop Technologie ist gegenwärtig für das Apple iPhone und iPod Touch verfügbar. Mit dem Kapital aus der zweiten Finanzierungsrunde wird Scoreloop die Infrastruktur auf weitere Spieleplattformen ausweiten. Scoreloop ist in München beheimatet und hat Business Development Teams in Nordamerika und Asien.

#### **Berater Scoreloop AG:**

**MLawGroup, München:** Rainer Kreifels (Federführung, Corporate), Dr. Florian Anselm (Corporate).

**Counsel to Target Partners:**

**SJ Berwin, Munich:** Dr. Justus Binder, Dr. Ilo-  
na Kautz.

**Counsel to Earlybird:**

**P+P Pöllath + Partners, München:** Dr. Micha-  
el Inhester.

**Berater Target Partners:**

**SJ Berwin, Munich:** Dr. Justus Binder, Dr. Ilo-  
na Kautz.

**Berater Earlybird:**

**P+P Pöllath + Partners, Munich:** Dr. Michael  
Inhester.

## MLawGroup

MLawGroup is a law firm located in Munich, Germany. We advise our clients in the following practice areas:

- Mergers and Acquisitions
- Technology Transactions and Licensing
- Start-up and Venture Capital
- Labor and Employment
- Corporate and Compliance
- Litigation and Arbitration.

Our national and international clients are technology and media companies of all sizes, from start-up companies to listed companies.

Our clients appreciate the high quality of our work, our industry focus and our international expertise.

---

MLawGroup ist eine Anwaltskanzlei mit Sitz in München. Wir haben uns auf folgende Practice Areas spezialisiert:

- Mergers and Acquisitions
- Technology Transactions and Licensing
- Start-up and Venture Capital
- Labor and Employment
- Corporate and Compliance
- Litigation and Arbitration.

Unsere nationalen und internationalen Mandanten sind Technologie- und Medienunternehmen unterschiedlichster Größe – vom jungen Start-up bis zum börsennotierten Konzern.

Unsere Mandanten schätzen unsere hochqualifizierte Beratung, unsere Branchenfokussierung sowie unsere internationale Erfahrung.

MLawGroup  
Maximilianstraße 31  
80539 München

**RAINER KREIFELS**  
rainer.kreifels@mlawgroup.de  
Tel.: +49 89 24 213 0  
Fax: +49 89 24 213 213

>> [www.mlawgroup.de](http://www.mlawgroup.de)